



5天4晚 清迈/董山 5D4N CHIÁNGMAI/ DOI TUNG TOUR

TC: EH-MH007

2 人成行,天天发团 | GV2, Depart Daily

DAY 01: Arrival CHIANGMAI (LD) | 抵达 清迈 (午晚)

抵达于泰国北部~清迈,由当地代表迎接后前往参观泰国著名的佛教圣地,海拔 929 英尺的【**素贴山双龙寺**】(含缆车费)。接着进行**古城之旅**:参观【**契 迪龙寺**】又称大佛塔寺,始建于 1411 年,是清迈市内六大寺庙中最大的寺庙。随后前往【**兰纳度假村**】享用泰式下午茶。接着前往享受【**北泰文化风味餐**】 及观赏文化表演。入住酒店。

Upon arrival at Chiang Mai - the second largest commercialized city of Thailand, meet by our local guide. Proceed to visit Doi Suthep Temple (Includes Tram). Then, continue with City Orientation tour: Visit Wat Chedi Luang the massive chedi (pagoda) is a distinctive feature of the Chiang Mai skyline. Follow by Lanna Resort for Afternoon Tea @ Valley Café. In the evening, enjoy "Khum Khantoke Dinner" Chiang Mai traditional Dinner with Fantastic Cultural Show. Transfer to check in hotel.

DAY 02: CHIANGMAI - CHIANGRAI (BLD) | 清迈 - 清莱(早午晚)

早餐后,前往【**大象营**】(含表演+骑大象半小时)大象营观看大象表演,里面的大象都经过严格和专业特训,可以做出很多不同高难度的表演,非常精彩。 随后游览【长颈村】长颈族住在高脚茅草屋里,女生从 9 岁开始就在脖颈和手腕、膝盖等处缠绕铜环。其后驱车前往清莱。前往参观精美的【白庙】,庙名 因其独特的白色设计主题,白色玻璃材料,奇特的设计元素而闻名。随后驱车返回清迈。晚餐后,入住清莱酒店。

After breakfast, proceed to visit Elephants Camp (Include shows and ½ hour elephant riding experience). Then, visit Long Neck Village and transfer to Chiang Rai. Upon arrival, proceed to visit "Wat Rong Khun" - White Temple, a very Impressive Beautiful Ornate Delicate White Stuccowork Temple made and designed by a famous Thai artist Chalermchai Kositpipat. After dinner, check-in hotel.

DAY 03: CHIANGRAI (BLD) | 清莱 (早午晚)

早餐后,参观【**美塞市**】,泰国最北部的小镇,与缅甸边境相连<mark>(可自费进入缅甸)</mark>。午餐后,前往世界著名的**【金三角**】(含船游湄公河),此地是泰、 缅、寮三国的分水岭,以湄公、美塞河为天然国界<mark>(可自费进入辽国)</mark>。晚餐后,入住酒店。

After breakfast at hotel and proceed to Thailand-Myanmar border, Mea Sai the nethermost of Thailand (Optional Tour for cross to Myanmar border). After lunch, visit Golden Triangle the place that three countries join to each other the place that have been traded opium in Siam included boat trip along the great Meakhong River (Optional Tour for visit Laos Island, Dorn Soa). After dinner, check-in hotel.

DAY 04: CHIANGRAI - CHIANGMAI (BLD) | 清莱 - 清迈(早午晚)

早餐後,前往董山【**皇太后行宫以及花园**】行宫是已故诗纳卡琳皇太后晚年居住地,全部采用柚木结构。花园原是大毒枭坤沙的武器库所在地,诗纳卡琳太 后在世时,致力于改善清莱人民的生活水平,发展当地的经济作物种植。尔后驱车返回清迈,参观【**手工艺村**】包括珠宝,蜜糖,皮革以及银器。也参观 【皇家花卉园艺博览园】(含电瓶车)返回酒店休息。

After breakfast, proceed to visit Doi Tung Royal Palace & Garden, the house of king's grandmother and Flora garden which help to lift up local people life and eliminated drugs from this area. Transfer back to Chiang Mai. Visit Home Industries (Gem, Honey, leather and silverware). Visit Royal Flora Garden (Includes Tram). After dinner, check-in hotel.

DAY 05: CHIANGMAI Departure (B) | 清迈 离境(早)

早餐后,参观【**3D 立体馆**】后送往清迈机场乘搭客机飞返家园。After breakfast, visit **3D Art Museum**. Then, transfer to the airport for your flight home.

以上行程仅供参考最后由当地旅行社安排为准

**Itinerary subject to change without prior notice*

			Travelling Period: 01 NOV 2019 – 31 MAR 2020				
HOTEL		Ground Arrangement – MYR (Per Person)					
	(或同级 or Similar Class)		ADULT (Twin/Triple Room share)				
			05-09 PAX	10-14 PAX	> 15 PAX	Supp	
3*	CNX: CH Hotel, Romena Grand, Holiday Garden or Similar CEI: Belle Villa Resort, Pai Hotsprings Spa Resort or Similar	1870	1120	1005	Contact our Sales Team	345	
	CNX: The Park, La Mai Hotel, The Harmonize or Similar CEI: Belle Villa Resort, Pai Hotsprings Spa Resort or Similar	1900	1145	1035		375	
4*	CNX: The Empress, Chiang Mai Grandview or Similar CEI: Belle Villa Resort, Pai Hotsprings Spa Resort or Similar	1925	1170	1060		400	
	CNX: De Charme, DuangTawan, Amora Tapae or Similar CEI: Belle Villa Resort, Pai Hotsprings Spa Resort or Similar	2000	1245	1135		475	
	CNX: Holiday Inn, Wintree Resort or Similar CEI: Belle Villa Resort, Pai Hotsprings Spa Resort or Similar	2035	1280	1170		510	

Black-out Date: 11-12 NOV (Loy Krathong Festival), 24 DEC - 02 JAN 2020 (Christmas Eve/New Year), 23 JAN - 03 FEB 2020 (CNY)

Remarks:

- Min. 08 Adults to depart (GV8), Private Tour.
- Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Prices are subject to Peak Season surcharge (to be advised).
- Child Policy: 3 to 11-year-old; Infant: Below 2-year-old. 5)
- Child fare: 100% of adult fare (Twin Share), 80% of adult fare (With Extra Bed), 55% of adult fare (Without Bed). 6)
- English Speaking Guide is provided. Mandarin Speaking Guide upon request, subject to availability.
- 8) Tipping for Driver and Guide: RM75/pax
- Agent collection fees: (ACF) RM30/pax
- Non-refundable deposit is 50% of Tour Fare upon booking confirmation. 10)
- Hotel rooms are subject to availability at the time of booking. If selected hotel is unavailable, similar accommodation will be provided (difference fare may applied).